## SOFTLAYER®



# IBM 及 滙港資訊 的「滬港通-as-a-Service」

抓緊滬港通的機遇



港交所最近公佈的滬港通計劃為中港投資者提供了跨境投資的機會。此計劃允許香港的投資者買賣滬股通股票,以及國内合資格的投資者買賣港股通股票,並將於今年10月上線。券商必須把握機會,充分利用是次計劃開拓新市場。

「滬港通-as-a-Service」是由IBM及滙港資訊合作推出的綜合雲端跨境證券交易方案。 「滬港通-as-a-Service」結合了IBM Softlayer世界級的私人雲端服務及 滙港資訊在行內受認可的證券交易平台,是券商理想的解決方案。

## 多個交易市場及多種交易貨幣

支援以人民幣或港幣對等值買賣上海A股。

### 整裝代發

快人一步為滬港通作好準備,捕捉了先驅優勢。 系統能容易地跟券商其他現有系統整合和運作。

# \$+**→**+¥ ★ 投資。

## 零基本投資

以訂閱制模式收費,免除了券商在基建和軟件認可的基本投資。

## 動態調整

採用私人雲端計算法作自動容量調整, 為浮動的交易容量提供靈活性。

## 強勁的交易引擎

採用低時延的交易引擎達至高性能交易, 並配合優化的交易功能,迎接滬港通在交易及 合規性的要求。



把握跨境證券交易的新機會! 「滬港通-as-a-Service」結合了滙港資訊 強大交易引擎及IBM Softlayer進階私人雲端服務的優勢,是券商進入 滬港市場,甚至中港市場的理想方案!

## SOFTLAYER®



## "滬港通-as-a-Service" by IBM & Infocast

Catch the opportunity of Shanghai-Hong Kong Stock Connect



The recently announced Shanghai-Hong Kong Stock Connect will be launched in October 2014, allowing the cross-border trade of Hong Kong H-shares from China, and Shanghai A-shares from Hong Kong. Brokers must act to capitalize on the opening of this new market.

"滬港通-as-a-Service" is a collaboration between IBM and Infocast to deliver a comprehensive cross-border securities trading solution on the cloud. "滬港通-as-a-Service" combines IBM Softlayer's world-class private cloud infrastructure with Infocast's proven securities trading platform for an ideal solution to catch the market opportunity.

#### Multi-market and multi-currency

Trade Shanghai A-shares from Hong Kong, using both HKD and RMB currencies.

#### Ready to go

Catch the first mover advantage, with easy integration to operate alongside existing trading systems.

## Zero capital investment

Our cloud service is subscription-based, requiring no capital investment on infrastructure and third party software license costs.

## Dynamic scaling

Private cloud computing features automatically scalable capacity, providing flexibility for uncertain trading volume.

## Powerful trading engine

Our software uses a low-latency trading engine for high trading throughput, and enhanced trading features for pre-trade and post-trade functionality and compliance.



Don't miss out on the new cross-border securities trading opportunity. Get on board now with "滬港通-as-a-Service", the ideal solution to move into this new market, with the benefits of Infocast's powerful trading engine operating on IBM Softlayer's advanced private cloud infrastructure.